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Sisällysluettelo

Missä Sedu on?

Jatkuva haku Seduun

Työvoimakoulutus

Omaehtoinen opiskelu

Oppisopimus

Sisällysluettelo on lista asioista, mitä tämä opas sisältää.

Sisällysluettelosta näet, mitä tietoja oppaasta löydät.



Missä Sedu on?



Jatkuva haku Seduun

Jos sinulla on jo ammatillinen tutkinto:

Voit hakea jatkuvassa haussa Sedun koulutuksiin.

Löydät Sedun nettisivuilta kaikki ne koulutukset, joihin voit hakea.

Jos et löydä sinulle sopivaa koulutusta täytä Sedun sivuilla oleva avoin hakemus.

Sedun hakijapalvelut auttavat sinua:

• Valitsemaan sinulle sopivan koulutuksen.

• Löytämään sinulle sopivan ammattialan.

• Tekemään hakemuksen Seduun.

Hakijapalvelut antavat ohjausta ja tietoa, miten haet Seduun, mitä hakeminen vaatii ja onko sinua 
kiinnostavalle alalle pääsykokeet tai muita erityisiä vaatimuksia.

Sedun hakijapalvelut auttavat!

Puhelinnumero: 040-830 22 75 ja 0800 122 122

Sähköposti: hakijapalvelut@sedu.fi

mailto:hakijapalvelut@sedu.fi


Työvoimakoulutus

• Työvoimakoulutuksiin haetaan työvoimatoimiston kautta.

• Työvoimakoulutuksissa voit opiskella uuden tutkinnon tai saada uutta osaamista ammattiisi.

• Työvoimatoimisto valitsee yhdessä Sedun kanssa opiskelijat.

Lisätietoa löydät täältä:

Työvoimakoulutus - TE-Palvelut

Puhelinnumero: 0295 025 500

Sedussa alkavat työvoimakoulutukset löydät täältä:

Haussa oleva työvoimakoulutus - Haku hakutekijöillä (te-palvelut.fi)

Kirjoita sanahakuun sana: Sedu

https://www.te-palvelut.fi/tyonhakijalle/ammatinvalinta-koulutus/tyovoimakoulutus
https://koulutukset.te-palvelut.fi/kt/


Omaehtoinen opiskelu

Voit saada työttömyysetuutta myös opiskellessasi. Tätä kutsutaan omaehtoiseksi opiskeluksi.

Jos olet työtön tai jäämässä työttömäksi ja sinua kiinnostaa opiskella:

• Te-toimisto neuvoo sinua voitko saada työttömyysetuutta opiskeluun.

• Te-toimistosta saat lisää tietoa oikeuksistasi ja mahdollisuuksistasi.

• Omaehtoisessa opiskelussa opiskelupaikka pitää etsiä ja hakea itse.

• Ota yhteyttä Te- toimistoon ennen kuin haet opiskelupaikkaa.

Lisätietoa löydät myös täältä:

Omaehtoinen opiskelu työttömyysetuudella tuettuna - TE-Palvelut

https://www.te-palvelut.fi/tyonhakijalle/ammatinvalinta-koulutus/omaehtoinen-opiskelu


Oppisopimus

• Oppisopimuksella voit opiskella, jos olet täyttänyt 15 –vuotta.

• Jos opiskelet oppisopimuksella, sinulla pitää olla työpaikka ja työsopimus.

• Työtä pitää olla vähintään 25 tuntia viikossa.

• Työpaikalla pitää olla ohjaaja oppisopimusopiskelijalle.

• Kun opiskelet oppisopimuksella saat työstäsi palkkaa.

• Kun opiskelet oppisopimuksella, opiskelet työtä tekemällä. Lisäksi sinulla voi olla opintoja 
koulussa tai verkossa.

• Jos opiskelet oppisopimuksella se ei maksa mitään.

• Oppisopimuksella voit opiskella kokonaisen tutkinnon tai osan tutkinnosta.

Sinua auttaa oppisopimukseen liittyen Sedun työelämäpalvelut:
Sähköposti: oppisopimus@sedu.fi
Puhelin: 040-868 06 27

mailto:oppisopimus@sedu.fi


Tervetuloa opiskelemaan Seduun!


